
Styrelseprotokoll 2024-04-22

Mötet öppnas

Närvarande: Camilla Apoy, Eddie Gustavsson, Carita Wikström, Ellinor Persson, Karin Sylvén, Björn

Sjölin, Elin Johansson, Tove Svensson, Ebba Öström, Anna Jaaf

Frånvarande:

1. Val av sekreterare

Ellinor Persson

2. Val av protokolljusterare

Elin Johansson

3. Godkännande av dagordning för mötet

Ja

4. Ridskolerapporten (Carita)

o Se bilaga Ridskolerapport

5. Lägesuppdatering från våra organisationsgrupper:

o Ungdomssektionen

● Ebba berättar om aktiviteter som USS har genomfört sedan senaste mötet.

1. Påskaktivitet

2. Vi i stallet

● Ebba är fortsatt ordförande för USS ARS, Lova Svensson är ny vice ordförande

● Anna frågar om USS kan hjälpa till med och även ansvara för del av aktivitet

som ARS anordnar under Potatisfestivalen, bland annat käpphästhoppning

och tipspromenad.

o Ridskola/utbildning/Medarbetare

● Ingen rapport

o Kommunikation

● Ingen rapport

● Camilla blev kontaktad av Alingsås tidningen för en intervju gällande att ARS

har en styrelse där en stor del av ledamöter består av kvinnor samt har en

kvinnlig ordförande.

o Cafégruppen

● Ingen rapport

o Anläggning

Samtliga styrelseledamöter godkände förslag om inköp av ny traktor till

föreningen. Uppskattad kostnad 500 000 kr för traktor.



Björn arbetar vidare med ärendet om inköp av ny traktor, tills köpet är

genomfört lånar Björn ut sin traktor till ARS vilket inte är hållbart i längden.

o Tävling

● En kurs i Equipe anordnades för funktionärer 18/4

● Flyter på med många funktionärer på tävlingar.

o Trygghetsgrupp

● Camilla rapporterar några händelser.

● Trygghetsgruppen har satt upp ny information med kontaktuppgifter på

anslagstavlor runt om på hela anläggningen.

● Fortsatt arbete med Trygghetsarbete Digitalt anmälan, se protokoll från

januari 2024.

o Bidrag.

● LOK stöd har kommit

● Gunnel har ansökt om anläggningsbidrag från kommunen

● Förslag att söka anläggningsbidrag från SISU

● Bidrag ska även söka från stiftelsen Börjesson för mer medel till dörr.

●
o Sponsring

● Takbyrån är klar.

● Inväntar återkoppling från avtalsförslag från Börjesson, ARS har genomfört

ponnyridning hos Börjesson

● Höök vill sponsra en tävling - Camilla återkommer med lämplig tävling.

● Arbete pågår med framtagande av nytt informationsmaterial för sponsring

6. Beslut mellan möten

o Inga beslut har tagits mellan möten

7. Övrigt

8. Ekonomi

○ Prognos: 400 000 kr mindre i intäkter under år 2024 än 2023.

○ Till nästkommande möte ska extra tid avsättas för uppdatering och genomgång av

ekonomi och budget. “Halvårsbudget”.

9. Genomgång av förra mötets protokoll

10. Punkter till nästa möte

11. Genomgång av dagens protokoll

12. Mötet avslutas

Nästa möte 3/6 kl 18.30-20.00



Konstituerande styrelsemöte Alingsås Ryttarsällskap
Datum 2024-04-22

1. Mötets öppnande
2. Val av mötets sekreterare

Anna J Jaf
Närvarande:
Björn Sjölin, Camilla Apoy, Anna J Jaf, Elin Johansson, Tove Svensson, Edward
Gustafsson, Ellinor Persson, Karin Sylven

3. Val av justerare 
Ellinor Persson

4. Val av kassör för styrelsen 
Karin Sylvén

5. Val av vice ordförande för styrelsen
Björn Sjölin

6. Val av sekreterare för styrelsen
Ellinor Persson

7. Val av två firmatecknare för föreningen
Camilla Apoy,19820213-5524 och Björn Sjölin 19650328-4173 äger rätt att teckna
firma var för sig upp till 5.000 kr. Högre belopp tecknas av dessa två i
förening.Verksamhetschef äger rätt att teckna firma för löpande omkostnader.

● Datum för styrelsemöten under våren.
ojämna måndagar, andra i månaden kl 18.30-20 (uppehåll juli och augusti).

● Övrigt
Utdrag ur belastningsregistret ska inkomma till Camilla Apoy. Detta gäller alla.

Camilla berättar om ARS organisationsgrupper.

● Mötet avslutas
-


